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 Иако је било предвиђено, учесницима протеста „Стоп крвавим кошуљама“ нису се
обратили глумица Мирјана Карановић и кошаркашки тренер Душко Вујошевић, који у
телефонској изјави за Н1 објашњава зашто је одлучио да се не појави за говорницом.

  

  „Чим смо сели тамо почела је прича да од полиције имају информације да ће бити
убачене две групе. Једна су неки навијачи, друга, не знам сад, нешто везана за Косово и
да је посебна агресија окренута према мени и Мирјани. Ја сам инсистирао да причам, јер
сам и дошао да причам управо што се дешавају такве ситуације. Значи, под један, да ли
су то лажне вести или тачне, вероватно су и тачне, али полиција ако има такве
информације треба да спречава и да обезбеђује ред на тим скуповима, а не да
сигнализира и на тај начин онемогућава да се наступи. Ја сам пет, шест пута инсистирао
да причам, баш због такве ситуације, и због таквих ситуација које се овде често
дешавају, међутим, организатор скупа, Стефан Павловић, је донео одлуку да не жели да
тај први скуп протекне у некој тучи, свађи, крвавих кошуља и глава, него да прође мирно.
Ми нисмо људи који изазивају неред, ни по чему, имамо своје критичко мишљење о
стварима које се дешавају у нашем друштву. Нисмо били у прилици да га изнесемо, није
нам дозвољено, то је још један од показатеља у каквом је стању данас друштво“,
испричао је Вујошевић за Н1.   
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